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Forum Nye Bergensbanen

Arbeidsutvalget

• Leder Stian Bakken- Varordfører i Ringerike kommune (Sp)

• Nestleder Hege Eide Vik- Ordfører i Vaksdal kommune (Sp)

• Christopher Wandt- Buskerud Fylkeskommune (H)

• Solveig Vestenfor- Ordfører i Ål kommune (Ap)

• Christine Kahrs- Byråd i Bergen kommune (H)

• Suzann Michelsen- Vestland Fylkeskommune (MDG)

• Matilde N. Kristoffersen
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• Matilde N. Kristoffersen er tilsatt i 50% stilling

• Kommer fra stilling som fagleder i Ringerike kommune

• Prosjektaktiviteten er nå overført fra Vestland til Ringerike 

kommune.
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Hvilke kommuner er medlemmer?
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• Nye medlemmer i 2024:

• Krødsherad, Modum og Hemsedal

• Kommuner vi er i dialog med:

• Oslo, Asker, Sør-Aurdal, Nord- Aurdal,og Akershus

• Kommer gjerne på orienteringer til kommunene.
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Medlemskontingent

• Gruppe 1: Kommuner opptil 3500 innbyggere 

• Betaler 40 000 kr

• Flå, Nesbyen , Ulvik, Aurland, Krødsherad, Hemsedal

• Gruppe 2: Kommuner opptil 100 000 innbyggere

• Betaler 50 000 kr 

• Voss, Hole, Ringerike, Vaksdal, Hol, Ål, Gol, Jevnaker, Modum

• Gruppe 3: Kommuner over 100 000 innbyggere

• Betaler 75 000,- kroner

• Bærum og Bergen

• Gruppe 4: Fylkeskommuner

• Betaler 110 000 kroner

• Vestland og Buskerud
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Nye Veier

• Arealbeslaget er redusert med nær 50%

• Bredde på trase er redusert med 4 meter

• Vedtak om finansiering gir oppstart 2 år etter

• Ser på mulighet for å bygge Skaret- Høgkastet som 

enkeltprosjekt, uavhengig av fellesprosjekt

• Kan ha oppstart 1 år etter finansielt vedtak.

• Kostnad totalt- 53 mrd inklusive mva
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Samarbeid og mål
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Veien videre

- Tett samarbeid med regionrådene i Hallingdal og Ringerike

- RingHall alliansen og Ringerike Næringsforening

- Få flere medlemskommuner inn i FNB

- Løpende møter med politisk øst-vest og med 
samarbeidspartnere

- Revidert statsbudsjett i 2025

- Sørge for oppstart og finansiering av prosjekt

- Evaluere arbeidet frem til nå
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• 16 januar var det stormøte på Flå om veien videre.

• 20 mars er det Jernbaneforum i Oslo

• FNB avholder strategisamling med årsmøte i mai, med innledere 
og debatt om veien videre.

• Samle kreftene i et fora og ikke spre de utover og fragmentere. 
Alle har det samme mål og da må arbeidet samkjøres. 
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Avslutning og takk!
Takk for oppmerksomheten!
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